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Rada Gminy Masłów 

Protokół V 

SESJA RADY GMINY MASŁÓW w dniu 25 lipca 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 25 lipca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:46 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, 

co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności 

(wygenerowana na podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie zgłoszono 

wniosków o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 
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Głosowano w sprawie Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr IV z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści protokołów.  

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu Nr IV z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował o interpelacjach, 

jakie wpłynęły w okresie od ostatniej sesji (opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej). Ponadto, Przewodniczący poinformował o spotkaniu z organizacjami 

pozarządowymi (nie wpłynęły wnioski dotyczące potrzeb wsparcia ze środków 

zewnętrznych) oraz o piśmie złożonym przez radną Sylwię Bakalarz – Borkowską w 

sprawie możliwości odwołania tegorocznych dożynek w związku klęską nawałnicy. 

Sprawa będzie ściślej omówiona w sprawach różnych. Przewodniczący poinformował 

także o piśmie jakie złożył do Zarządu Zlewni Gospodarstwa Wody Polskie z zapytaniem 

kto jest właściwy do opracowania regulaminu korzystania ze zbiornika wodnego w 
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Cedzynie. 22 lipca wpłynęła odpowiedź, którą zacytował Przewodniczący (Państwowe 

Gospodarstwo Wody Polskie nie ma kompetencji d tworzenia takiego regulaminu, jest to 

zadania własne gminy). Przewodniczący poinformował także o spotkaniach jakie się 

odbyły, w sprawie: 

− koncepcji budowy tężni w Brzezinkach,  

− budowy Podklonówka II,  

− poprawy sytuacji w działaniu ośrodków zdrowia,  

− koncepcji uregulowania spływu wód w Dąbrowie (dotyczy osiedla i świetlicy).  

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił urzędujących sołtysów i podziękował tym 

sołtysom, którzy zakończyli swoje kadencje.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) przedstawił szczegółowo informacje zawarte  

w sprawozdaniu.  

Małgorzata Kozubek (Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy) zwróciła się z prośbą aby spółka 

odmuliła rzekę przy ul. Spacerowej.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił uwagę, że takie wnioski 

należy składać w punkcie: sprawy różne.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił, że sprawa odmulenia koryta rzeki to zadanie 

PG Wody Polskie. Kwestia odmulenia rowów, o której mowa w sprawozdaniu dotyczy 

rowów przy drogach gminnych.  

Mateusz Fąfara (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) poruszył kwestie nadzoru 

inwestorskiego przy placu rekreacyjnym w Mąchocicach. Zgłaszane były usterki, które nie 

zostały naprawione, a kolejne działania trwają.  

Szczegółowych wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśniając, że jest 

to nadal plac budowy wobec czego zadania są realizowane. Usterki zostały zgłoszone  

i ich usunięcie będzie weryfikowane.   

Radny Fąfara dodał, że fajnie by było, gdyby te usterki były na bieżąco usuwane, a nie 

dopiero przy odbiorze końcowym opisane w protokole i wskazany czas na usunięcie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że jeszcze nie 

będąc radnym uczestniczył w różnych odbiorach. Często bywało tak, że inwestycja 

zawierała usterki i wyjaśnienie ze strony Kierownika BiGP było takie, że nie można 

inwestycji nie odebrać. Uwagi wpisuje się do protokołu i ustala się termin ich usunięcia. 

Zdaniem przewodniczącego, nadzór inwestorski powinien być realizowany należycie od 

samego początku, bo poprawki są najgorsze.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) nawiązując do wypowiedzi 

radnego Fąfary oraz odnosząc się do wypowiedzi wójta zapytał, czy zakres prac był 

uzgodniony z inwestorem, czy są na to dokumenty potwierdzające zgodę gminy oraz czy 
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uwagi wykonawcy zostały złożone na piśmie i czy dostaniemy odpowiedź na piśmie co 

do odniesienia się do jakości tych prac.  

Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) 

odpowiedział, że czekamy na stanowisko oficjalne inspektora nadzoru, który te uwagi na 

komisjach w poniedziałek przekazywane - do niego. Ta forma będzie przekazana.  

Radny  Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) dodał, że nie chodzi  

o przekazanie lecz o uzupełnienie tego w dokumentacji, ponieważ przy odbiorze różne są 

tłumaczenia jednej czy drugiej strony.    

Kierownik Korczyński wyjaśnił, że każda inwestycja zawiera dokumentację , w tym ofertę 

z której będzie rozliczana.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie, sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Gminy Masłów z dnia 29 

października 2015 roku w brzmieniu obowiązującym po zmianie Uchwałą Rady 

Gminy Masłów nr VII/92/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie opłat za 

pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym, maksymalnej wysokości opłaty za  

wyżywienie oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

ponoszenia opłat 

Małgorzata Wolska-Długosz (Dyrektor Żłobka Samorządowego "Raj Maluszka") 

przedstawiła szczegółowo projekt uchwały.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że sprawa była 

szeroko omawiana na komisjach i nie budziła sprzeciwu, ponieważ te środki są 

refundowane.  

Brak zgłoszeń w tym punkcie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie oceniła 
projekt.  
Głosowano w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/121/2015   Rady Gminy Masłów z dnia 

29 października 2015 roku w brzmieniu obowiązującym po zmianie Uchwałą Rady Gminy 

Masłów nr VII/92/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie opłat za pobyt dziecka w 

Żłobku Samorządowym, maksymalnej wysokości opłaty za  wyżywienie oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/42/2024 została przyjęta. 

 

b) w sprawie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) omówił szczegółowo projekt uchwały.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że tematy 

inwestycji były szeroko omawiane podczas komisji. Dwa punkty były mocno dyskusyjne: 

budowa hydrantu przy kompleksie w Brzezinkach oraz inwestycji, która została zmieniona 

autopoprawką. Przewodniczący odniósł się do sposobu i celowości realizacji tych 

inwestycji. 

Brak zgłoszeń w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywne oceniła projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/43/2024 została podjęta.  

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 

– 2031 

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) przedstawił projekt uchwały.  

Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

zwrócił uwagę, że wraca temat drogi w Brzezinkach. Radny poinformował że zarówno on 
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sam jak i mieszkańcy cieszą się z faktu, że ten temat wraca już dziś i liczy na pozytywne 

głosowanie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywne oceniła projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

 

d) w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie Gminy Masłów 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) przedstawiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Masłów na wymianę źródeł ciepła w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza 

na terenie Gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/45/2024 została przyjęta.  

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki  nr 868/5 o pow. 0,0272 

ha położonej w Masłowie Pierwszym 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki  nr 868/5 o pow. 

0,0272 ha położonej w Masłowie Pierwszym 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/46/2024 została przyjęta.  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów działki nr 

333/4 o pow. 0,0122 ha położonej w Woli Kopcowej 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów 

działki nr 333/4 o pow. 0,0122 ha położonej w Woli Kopcowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/47/2024 została przyjęta.  

 

g) w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Masłów na 

2024 rok 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że ten punkt był 

omawiany na komisjach, Radni zapoznali się z harmonogramem prac.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Głosowano w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Masłów 

na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/48/2024 została podjęta.  
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h) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 29 kwietnia 2024 r. dotyczącej budowy sieci 

gazociągu na ul. Krajobrazowej 

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) odczytała 

uchwałę nr 2/2024 Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji wraz z uzasadnieniem.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że był 

uczestnikiem posiedzenia Komisji i rekomendował, aby komisja przekazała sprawę 

zgonie z właściwością. Podkreślić należy, że organ wykonawczy z wyprzedzeniem działań 

komisji podjął się realizacji tego działania; strony są zadowolone.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zabrał głos prosząc  

o wypowiedź radcę prawnego w sprawie sugestii przewodniczącego, gdyż widział 

skinienie pani mecenas.  

Iwona Kowalska (Radca Prawny) wyjaśniła szczegółowo podstawy prawne i zaznaczyła, 

że budowa gazociągu nie jest zadaniem własnym gminy. Osoba wnosząca petycję miała 

pewne oczekiwania wobec organów gminy i one zostały spełnione. Zdaniem radcy 

prawnego tak brzmiąca uchwała nie powinna spotkać się z rozstrzygnięciem organu 

nadzoru.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów dodał, że w dyskusji z wnioskodawcą padło pytanie 

o możliwość wycofania tej petycji, ale wnioskodawca zadeklarował, że chce aby po tej 

inicjatywie pozostał ślad. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do 

Przewodniczącej Komisji czy opinia komisji została wyrażona. 

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) 

odpowiedziała, że petycja została uznana za zasadną.  

Iwona Kowalska (Radca Prawny) zwróciła uwagę na literówkę w treści uchwały w słowie 

„budowa” zamiast „budowy”.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 29 kwietnia 2024 r. dotyczącą budowy 

sieci gazociągu na ul. Krajobrazowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Teodora Jagiełło, Piotr 

Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec, Lucjan 

Pabis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Haba, Artur Lis, Andrzej Pedrycz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Zegadło 

Uchwała nr V/49/2024 została przyjęta.  
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8. Informacje i zapytania sołtysów 

Justyna Nawrocka-Dusza (Sołtys sołectwa Barcza) zabrała głos w sprawie odmulenia 

rowów w Barczy. Zadanie jest realizowane z funduszu sołeckiego, pani sołtys zapytała 

czy istnieje szansa na zwiększeni zakresu tych prac.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odpowiedział, że w ramach tych prac i tych środków 

nie można tego zwiększyć. Zadanie jest po przetargu i w trakcie realizacji.  Natomiast  

w przyszłości taka możliwość jest do przedyskutowania.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że należy mieć to 

zadanie na uwadze i w przyszłości zaplanować je w budżecie.  

Aniela Cedro (Sołtys sołectwa Dąbrowa) zwróciła się z pytaniem czy są granice dochodu 

w ramach działań z czystego powietrza na dofinansowanie do wymiany pieca.  

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) odpowiedziała, ze nie jest to działanie z Czystego Powietrza, gdzie te progi 

dochodowe są. Dotacja z gminy nie ma takich założeń. Kierownik RGKiOŚ przytoczyła 

zapisy uchwały.  

Aniela Cedro (Sołtys sołectwa Dąbrowa) zwrócił a się z pytaniem, co z dożynkami.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zasygnalizował, że radny 

Mirosław Kuzka zabierze głos w tej sprawie oraz w sprawie pomocy dla rolników.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) zachęcił do śledzenia strony internetowej gminy, gdzie 

będą zamieszczane informacje na temat dotacji na wymianę pieca oraz zwrócił się do 

sołtysów z prośbą by wsparli to działanie, jako emisariusze w środowisku.   

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) dodała w uzupełnieniu tej informacji, że koszty kwalifikowane mogą być 

wydatkowane dopiero po zawarciu umowy.  

Mateusz Durlik (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy) poruszył sprawy zgłaszane przez mieszkańców: 

1) nagłośnienie i scena do organizacji dożynek parafialnych. Radny dodał, że ma już 

informację, że gmina nie posiada sceny, oświetlenia i nagłośnienia i zwrócił się do 

radnych, aby przemyśleli ewentualny zakup tych rzeczy, które będą mogły służyć 

mieszkańcom różnych miejscowości;   

2) mieszkańcy ul. Wichrowej zaznaczają, że postawione tam ograniczniki prędkości 

nie zdają egzaminu i proszą o zmianę tych ograniczników. Radny przedstawił 

swoją propozycję; 

3) w tym tygodniu została wysłana petycja do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w sprawie budowy chodnika przy ul. Taylora (w kierunku żłobka). Radny 

poprosił o włączenie się władz gminy w tę sprawę; 

4) przebudowa ul. Przyborowskiego, w której studzienki się pozapadały, nie ma 

odwodnienia. Mieszkańcy alarmują, że po wybudowaniu ul. Św. Ojca Pio jeszcze 

większy napływ wody będzie na drodze powiatowej.  

 



 

Strona 11 z 16 
 

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odniósł się do poszczególnych spraw zgłoszonych 

przez radnego. Odnośnie nagłośnienia Wójt wyjaśnił jakim sprzętem dysponuje CEiK 

Szklany Dom i co można wypożyczać. Jeżeli ma to być profesjonalne nagłośnienie to 

trzeba się liczyć z dodatkowymi kosztami. Wójt wyjaśnił, że zakup mobilnej sceny był 

rozważany jednak wiąże się to z miejscem do przechowywania i zapewnieniem obsługi 

(ktoś musi to rozłożyć, złożyć, obsłużyć nagłośnienie). Progi zwalniające na ul. Wichrowej 

zostaną przeanalizowane. W odniesieniu do zakresu zadań GDDKiA urząd wielokrotnie 

zgłasza te sprawy, szczególnie w okolicy żłobka zależy nam na wykonaniu chodnika.  

W odniesieniu do drogi powiatowej (ul. Przyborowskiego) wnioski o remont tej drogi były 

wielokrotnie zgłaszane słownie i pisemnie, ponieważ głównym problemem są tam 

studzienki kanalizacyjne.  

Radny Durlik poprosił o doprecyzowanie kwoty 200.000 zł za scenę. Za te pieniądze to 

byłaby scena porównywalna do tej, którą montuje się na iventach organizowanych na 

lotnisku. Radny zaznaczył, że ma na myśli scenę mniejszą pod np. dożynki parafialne. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że przede 

wszystkim trzeba zweryfikować te kwoty, porównać z kwotami przeznaczanymi na 

wypożyczenie sceny, bo chodzi głównie o ekonomię. Dzisiaj na sesji raczej tego nie 

rozstrzygniemy.  

Wójt Gminy przypomniał o prowizorycznej scenie zrobionej przez radnego Obarę, która 

była wypożyczana i zaproponował rozważenie zakupu sceny modułowej z funduszu 

sołeckiego np. poprzez połączenie funduszu z kilku sołectw. Jednak dalej trzeba rozważyć 

kwestie przechowywania, transportu i montażu tej sceny, więc słusznie pan 

Przewodniczący zauważył, że trzeba przeanalizować sprawę.  

Radny Durlik ponownie zabrał głos odnośnie budowy chodnika na ul. Taylora informując, 

ze będzie nagłaśniać tę sprawę w mediach. W dniu jutrzejszym będzie nagrywanie do 

TVP3 w sprawie chodnika przy żłobku. Radny zwrócił się z pytaniem czy jest możliwość 

w przyszłości zapraszania wójta na takie nagrania. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów przypomniał, że rada jest jeszcze przed zmianą 

statutu więc zwraca kolegom uwagę na ilość i czas zabieranego głosu.  

Wójt Gminy Tomasz Lato podkreślił, że powinniśmy działać wspólnie i każda inicjatywa 

która wiąże się z wystąpieniem do innych organów powinna być poparta rozmową.  Idąc 

w sprawie realizacji zadań współfinansowanych ze środków gminy powinny być 

omówione, zweryfikowane czy takie środki w budżecie są i jednomyślnie podejmować 

wspólne działania. Wójt zadeklarował chęć udziału we wszystkich tego typu działaniach, 

bo uważa, że pokazuje to jednomyślność samorządu.   

Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) zwrócił się z pytaniami dotyczącymi: 

− zamulonego rowu przy przystankach na drodze wojewódzkiej, 

− wysokich poboczy na ul. Dolnej (na wysokości numeru 87), to też droga 

wojewódzka, gdzie przy dużych opadach woda płynie drogą, 
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− uszkodzonego przystanku przy drodze wojewódzkiej (trzy budki), gdzie samochód 

ciężarowy uszkodził daszek; 

−  na ul. Górnej w kierunku ul. Łysogórskiej droga jest spękana, są powyrywane 

pobocza i zalega piach; 

− na wysokości posesji ul. Górna 119 ażury w rowie są bardzo zniszczone, radny 

przedstawił historię tego rowu. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) podziękował sołtysom za 

aktywność w tym punkcie obrad.  

 

9. Sprawy różne 

Teodora Jagiełło (Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy) zabrała głos w sprawie rowu przy drodze powiatowej na ul. 

Świętokrzyskiej w Woli Kopcowej, na odcinku od skrzyżowana z ul. Kielecką do mostu. 

Radna wskazała dokładnie problemy po obu stronach drogi z prośbą o wystąpienie do 

Powiatowego Zarządu Dróg, zaznaczając jednocześnie, że ubolewa nad faktem, iż radni 

powiatowi nie pojawiają się na sesji. Radna podkreśliła, że sprawa jest pilna ponieważ 

spływają tam wody od strony Cedzyny i Domaszowic. Drugim tematem zgłoszonym przez 

radną jest rów w Woli Kopcowej po stronie południowej, nad posesją pana sołtysa, na 

połączeniu Cedzynki i Woli Kopcowej (ma on swoją długą historię). Radna zwróciła 

uwagę, że po stronie gminy Górno tereny o których mowa, mocno się zabudowały na 

przestrzeni ostatnich lat, przy domach układane są kostki brukowe więc retencja wód 

została zachwiana. Radna Jagiełło zaprosiła również na Piknik Edukacyjny w Woli 

Kopcowej organizowany przez Wojewódzki Urząd Pracy. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, że być może na 

kolejną sesję zaprosimy rannych powiatowych, za sugestią pana wójta.  

Sylwia Bakalarz–Borkowska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) poinformowała, że tydzień temu odbyło się 

spotkanie z Miejskim Zarządcą Dróg w sprawie drogi do świetlicy w Dąbrowie i zapytała 

czy poczynione zostały jakieś kroki, sugerowane podczas spotkania. Czy wydano jakieś 

dyspozycje do projektanta, czy potrzebne będzie spotkanie z mieszkańcami.  

Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) 

odpowiedział, że projektant uczestniczył w spotkaniu w tym tygodniu jest na urlopie. 

Dlatego w kolejnym tygodniu spotkanie z projektantem zarówno w sprawie tej inwestycji 

jak i innych projektowanych przez tę osobę postaramy się zorganizować. Informacje będą 

przesłane do państwa radnych.  

Radny Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego) odniósł się do wypowiedzi pani sołtys z Barczy, deklarując złożenie wniosku 

w sprawie zgłaszanego rowu, do budżetu na przyszły rok. Radny liczy, że temat zostanie 

wspólnie przedyskutowany, ponieważ realizacja mocno wydłuża się w czasie.  
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Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) poinformował o możliwości składania 

wniosku o bon energetyczny w związku z częściowym odmrożeniem cen energii. 

Sekretarz podał szczegółowe kryteria jakie należy spełnić oraz możliwości składania 

wniosku.  

Małgorzata Kozubek (Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy) poprosiła Przewodniczącego 

Rady, by w kilku zdaniach przedstawił przyjęte plany pracy komisji stałych, ponieważ 

sołtysi nie mają tej informacji.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odpowiedział, że nie jest  

w stanie z głowy podać wszystkich terminów, ale poprosi biuro rady, by te informacje 

zostały przekazane, ponieważ te informacje są jawne. 

Mateusz Durlik (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy) zapytał oddziałki w Domaszowicach, czy gmina posiada jeszcze działki w tym 

sołectwie.  

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) odpowiedziała, że poza działkami przeznaczonymi pod drogi chyba innych 

gruntów gmina nie posiada. Takie działki były przedmiotem obrotu do 2020 roku.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poprosił radnego Mirosława 

Kuzkę o zabranie głosu w sprawie pomocy rolnikom. Przewodniczący Rady poinformował, 

że podjął rozmowy z Prezesem Krajowej Izby Rolniczej, która wystosowała zapytanie  

o pomoc. Te rozmowy nie zostały skonsumowane w całości, część rolników z terenu 

gminy zadeklarowała pomoc. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem dotyczącym kwestii 

organizacji dożynek.  

Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) poinformował, że każdy sołtys powinien się w tej sprawie 

wypowiedzieć. Ze swojej obserwacji, radny wyjaśnił, że plony w tym roku są mniejsze 

jednak uważa, że msza św. powinna się odbyć, aby podziękować. Co do innych obrzędów 

radny dodał, że takiej decyzji nie będzie podejmował.   

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) poinformował, że łączy się rolnikami, którzy w wyniku 

warunków atmosferycznych stracili część swojego dorobku. Trwają prace komisji, które te 

straty szacują. Wójt wyjaśnił, że część działań związanych z organizacją dożynek 

podejmowana jest dużo wcześniej, niektóre konkursy zostały już ogłoszone. Wójt dodał, 

że jest to trudny temat, bo sam utożsamia się z tymi osobami, które zostały pokrzywdzone, 

z drugiej strony zdaje sobie sprawę że wiele osób już podjęło działania. Planowany 

program dożynek został okrojony, nie ma żądnych kabaretów, występy będą w oparciu  

o rodzime koła. Wójt dodał także, że nie ma informacji, aby sąsiednie gminy odwoływały 

święto plonów.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował, że radni nie powinni podejmować 

decyzji za mieszkańców w szczególności za rolników.  

Radny Kuzka zabrał głos ponownie w tej sprawie informując, że słyszy głosy sołtysów, 

którzy siedzą w sali i dodał, że w tej sytuacji nie ma sensu, żeby tę imprezę odwoływać.  
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Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) poinformował, że branża 

rolnicza jest mu słabo znana, ale rozmawia z wieloma rolnikami i otrzymuje informacje, 

że jest to święto plonów, które w tym roku jest bardzo słabe. Nie jest to spowodowane 

ostatnią burzą, ale zaczęło się już w kwietniu, najpierw mrozy, potem susza. Radny 

poinformował o swoim osobistym zdaniu, w oparciu o rozmowy z rolnikami: nie jest to 

czas na świętowanie plonów. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że jest to delikatny temat 

i wymaga wyważenia dlatego problem został poruszony. 

Michał Leśkiewicz (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) zabrał głos w sprawie 

sygnalizowanego już tematu ekranów w Wiśniówce; w sprawę włączył się również wójt 

gminy. Wiceprzewodniczący poinformował, że otrzymał pismo od przedstawiciela 

Marszałka Województwa Świętokrzyskiego z informacją o podjęciu uchwały przez Sejmik 

Województwa i odczytał fragment pisma: „sposobem na ograniczenie hałasu  

w miejscowości Wiśniówka będzie ograniczenie prędkości do 50 km/h”. radny dodał, że 

nadal będą walczyć o tę sprawę. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów dodał, że wspiera przedmówcę w staraniach  

o ustawienie ekranów w tym miejscu. Przewodniczący Rady uważa, że zjazd z drogi 

ekspresowej z ograniczeniem 50 km/h w żaden sposób nie może być rozwiązaniem 

problemu hałasu. Tym bardziej, że teren jest wpisany, ekrany tam powinny powstać  

i różne instytucje się w tym zakresie wypowiedziały. Pewnie ograniczenie prędkości jes 

rozwiązaniem najtańszym, ale niekoniecznie najlepszym.     

Renata Samiczak (Wiceprzewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) zabrała głos w imieniu pań z kół gospodyń informując, że 

zboża na wieńce są zbierane z dużym wyprzedzeniem i suszone. Może warto docenić 

pracę rolników i pracę kół gospodyń organizując dożynki. 

Sylwia Bakalarz–Borkowska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) poinformował, że pewnie odwołanie dożynek w tym 

momencie jest prawie niemożliwe. Wobec czego może warto pomyśleć o zorganizowaniu 

jakiejś kwesty czy zbiórki.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił procedury organizowania zbiórek publicznych 

oraz zwrócił uwagę, że należy mieć pomysł rozdysponowania tych pieniędzy. Jest 

możliwe zorganizowanie zbiórki ale cel musi zostać szczegółowo określony.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował o kilku sprawach:  

1) spotkanie z podmiotem Zdrowie opisując przebieg spotkania i wnioski. 

Przewodniczący zwrócił się do wójta z prośbą o rozważenie co w tej sprawie należy 

zrobić w przyszłości, czy przeprowadzić jakąś ankietę wśród mieszkańców, bo 

otrzymał wiele zgłoszeń o nieprawidłowym działaniu,   

2) odnośnie statutu, przewodniczący poinformował, że najprawdopodobniej na 

przyszłej sesji powołana zostanie komisja statutowa i zabieramy się do pracy nad 

statutem, 
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3)  problem słupów elektrycznych, które wyszły w środku chodnika w Dąbrowie. Ne 

otrzymaliśmy informacji kto jest odpowiedzialny za umiejscowienie słupów i kto 

poniesie koszty związane z przeniesieniem sieci elektrycznej. Przewodniczący 

Rady zapytał czy coś w tej sprawie udało się ustalić, 

4) skierowana została prośba przy okazji tego hydrantu, o umowę z parafią 

rzymskokatolicką dotyczącą zasad użytkowania świetlicy, to też nie zostało 

udostępnione, 

5) jakie działania zostały podjęte w sprawie taryfy czy też rozwiązania umowy  

w Hostelu Lubrzanka, Przewodniczący przypomniał sprawę wysokich kosztów za 

energię elektryczną w tym miejscu, 

6) odnośnie regulaminu szeroko omawianego na poprzedniej sesji, Przewodniczący 

przypomniał że padały informacje, że gmina nie posiada gruntu w tym miejscu. Po 

weryfikacji okazuje się, że mamy grunty, mamy umowy użyczenia, oczywiście na 

całym odcinku. Przewodniczący Rady poinformował, że wystąpił do instytucji  

i otrzymał odpowiedź, że jest to zadanie własne gminy oraz że odbył spotkanie  

z władzami Gminy Górno (Wójtem i Przewodniczącym), jest determinacja aby ten 

regulamin powstał. Zmarnowaliśmy dwa miesiące więc zdaniem 

Przewodniczącego Rady jest szansa na to, że będzie sesja nadzwyczajna 

ponieważ chcemy ten regulamin wprowadzić jeszcze w tym sezonie, 

7) ostatnia sprawa dotyczy parku wolskiego, gdzie szczególnie po weekendach jest 

bardzo dużo śmieci.  

Przewodniczący poprosił o odniesienie się do pytań. 

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) zabrał głos w sprawie opieki zdrowotnej, podkreślając 

że są to ośrodki niepubliczne. Przynależność do ośrodków jest dobrowolna na podstawie 

deklaracji mieszkańców. Wójt szczegółowo wyjaśnił w jakim zakresie odbywają się 

rozmowy z podmiotem i wyjaśnił, że przekazywana informacja wynika ze zgłoszeń 

mieszkańców.  Obowiązek ilości  dyżurów pełnionych przez lekarzy w stosunku do ilości 

mieszkańców jest spełniony. W kontekście słupów elektrycznych wójt wyjaśnił, że projekty 

drogi i oświetlenia były realizowane osobno w różnym czasie. Tworząc projekt oświetlenia 

projektant powinien się dostosować do planowanego odcinka chodnika. Mamy 

zapewnienie, że słupy zostaną przeniesione, szuka się rozwiązań mniej kosztowych lub 

bez kosztowych. W Hostelu Lubrzanka umowa na tę taryfę została rozwiązana, będziemy 

mieć oficjalną odpowiedź na to pytanie. Odnośnie umowy na świetlicę wójt wyjaśnił co 

zostanie zrealizowane w ramach projektu, o którym była mowa. Mówiąc otwartym 

tekstem, problematyczne stało się zwołanie zebrana wyborczego ponieważ ksiądz uznał, 

że sprawy polityczne nie powinny się odbywać w tym miejscu. Innych problemów  

z organizacją zebrań nie było. Wójt Gminy odniósł się również do kwestii regulaminu 

wyrażając wdzięczność przewodniczącemu za prowadzone działania i deklarując 

zainteresowanie wprowadzeniem tego regulaminu. Wójt szczegółowo wyjaśnił ile 

własności terenu ma gmina (jeden fragment bez możliwości zejścia do wody w tym 

miejscu) oraz wyjaśnił na jakie potrzeby dzierżawione są grunty w tym obszarze. Wójt 
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zadeklarował pomoc w rozpropagowaniu informacji o regulaminie, ustawieniu tablic po 

stronie gminy Masłów. Wójt podkreślił, że liczy na pomoc Przewodniczącego Rady w tej 

kwestii gdyż pan Przewodniczący ma wiedzę w tym zakresie. W zakresie sprzątania tego 

terenu wójt szczegółowo wyjaśnił w jakich dniach i jakich godzinach pracownicy 

porządkują ten teren zarówno po weekendzie jak i przygotowując teren dla turystów.  

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) szczegółowo wyjaśnił terminy projektów 

drogi i sieci elektrycznej, procedury ich uzgodnień, ponieważ temat ten był przez 

Przewodniczącego poruszony już na komisji. Sekretarz przekazał, że kwestie projektu  

i przeniesienia słupów elektrycznych zostaną rozwiązanie przez Powiatowy zarząd Dróg, 

zgodnie z oświadczeniem pana inspektora Niciejewskiego.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) wyjaśnił, że zgadza się z oceną, 

że samorząd w tej kwestii nie zawinił. Chodzi tylko o to, by gmina nie ponosiła kosztów  

z tego tytułu. W odniesieniu do wypowiedzi Wójta, Przewodniczący Rady wyjaśnił, że 

zupełnie inaczej można było procedować ten regulamin gdyby padło jasne wyjaśnienie: 

nie mamy kadr, musimy poczekać, poczekajcie chwilę, zamiast udowadniać sobie kwestie 

własnościowe. Mogliśmy poczekać miesiąc i zaoszczędzić sobie kilku sytuacji.  

Mirosław Kuzka poinformował, że wpłynęło pismo z Zarządu Świętokrzyskich Izb 

Rolniczych w sprawie strat w uprawach i infrastrukturze. Radny odczytał treść pisma.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował, że na dzień dzisiejszy pan prezes 

nie oddzwonił. Jest deklaracja kilku rolników o chęci pomocy, pozostaje kwestia 

organizacji transportu.  

Radny Kuzka dodał co może przekazać od siebie i uważa, że powinniśmy pomóc.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z prośbą, że jeżeli 

inicjatywa już powstała to może warto tę informację przekazać do sołtysów. Być może 

ktoś dołączy się do tej inicjatywy. 

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wyjaśnił, że w podobnym tonie zabiera głos. Może 

przy okazji dożynek przeprowadzić ankietę kto jeszcze chciałby wspomóc tę inicjatywę i 

nawet poinformować podczas dożynek kto wsparł to działanie.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zwrócił uwagę, że dożynki odbędą się za jakiś czas, 

a potrzeba pomocy w kwestii paszy jest chyba pilniejsza.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

10. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński podziękował za udział w V sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady. 
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